

APPLICATION: Triple-D™ is a triple active synergistic detergent cleaner formulated to remove a broad range of soils with minimal time and effort. Triple-D™ cleans condensers, evaporators and filters in HVAC-R systems and eliminates the need for steam cleaning, scrubbing or soaking. Its unique system of surfactants, penetrants, and emulsifiers eliminates the need for expensive toxic solvent based degreasers. Triple-D™ neutralizes obnoxious odors often found in air handling and filter systems.

DIRECTIONS: Wear eye and skin protection when using this product.

Condensers: Shut down the system. If the unit is hot, cool the condenser with a water stream before applying Triple-D™. Apply as a saturating spray, and allow 5-10 minutes reaction time. Flush thoroughly with water, backwashing the condenser if possible. Return the system to service.

Evaporators: Shut unit off and saturate the coil with Triple-D™. Allow 5-10 minutes reaction time. Resume normal operation. Condensate from unit operation will flush coil contamination. No rinsing is required under normal conditions.

Electronic filters, Permanent filters, Fan blades, Motors, Grills: Spray Triple-D™ on the surface to be cleaned. Depending on the type and amount of soil, allow Triple-D™ to penetrate for 1-5 minutes. Wipe or rinse with clean water. Reapply as necessary for heavy soil accumulations. Do not allow Triple-D™ solutions to dry on the surface. Wipe up drips and overspray and rinse the area with a sponge or cloth dampened with water.

CAUTION: Contains sodium silicate and potassium hydroxide. Avoid contact with eyes and skin. Wear gloves, safety glasses and protective clothing when applying Triple-D™ solutions. **DO NOT TAKE INTERNALLY.** For eye contact, flush with water and get medical attention. For skin contact, flush with water until the area no longer feels "slick". Consult the Material Safety Data Sheet for additional storage and handling information. Contents under pressure. Do not incinerate or store at temperatures above 120°F (49°C).

NON-WARRANTY: This product is provided "as is". Seller specifically disclaims any and all warranties, whether expressed, implied, statutory or otherwise and specifically disclaims all implied warranties including without limitation, any implied warranties of merchantability or fitness for a particular purpose or those arising by reason of custom or usage in the trade or by course of dealing.

MADE IN USA

DiversiTech Corporation
6650 Sugarloaf Parkway, Duluth, GA 30097
678-542-3600 www.diversitech.com

800.995.2222 for Customer Service
800.255.3924 for Chemical Emergencies

DIVERSiTECH

PRODUCT NO.
TRIPLE-D-RTU-FC



Triple-D™

Universal Coil Cleaner

Ready to Use - No Mixing

*Degreaser, Detergent,
Deodorizer*

Non-foaming cleaner

Metal safe, fin friendly

Pleasant fragrance

FOR PROFESSIONAL
USE ONLY
KEEP OUT OF REACH
OF CHILDREN

See Side Panel for
Additional Cautions

NSF

Nonfood Compounds
Program Listed P1

Registration Number 140989



Net Contents: 1 Quart (32 oz.)

Coil Cleaners

UTILISATION: Triple-D™ est un nettoyeur à triple action formulé pour nettoyer une grande variété de saletés en un minimum de temps et d'efforts. Triple-D™ nettoie les condensateurs, évaporateurs et filtres des systèmes CVAC-R et élimine le besoin de nettoyage à la vapeur ou à la brosse ou de trempage. Triple-D™ laisse une couche protectrice pénétrante et émulsifiante qui élimine l'utilisation de solvants dégraissants dispendieux à base toxique. Triple-D™ neutralise les odeurs nauséabondes souvent retrouvées dans les systèmes d'air forcé et de filtration.

INSTRUCTIONS : Porter un vêtement de protection et protéger vos yeux lors de l'utilisation de ce produit. Condensateurs : Débrancher l'appareil avant le nettoyage. Si l'appareil est chaud, refroidir le condensateur à l'eau courante avant l'application du Triple-D™. Appliquer généreusement avec un pulvérisateur et attendre 5-10 minutes pour laisser réagir la solution. Rincer le condensateur à fond avec de l'eau. Remettre le système en fonction. Évaporateurs : Débrancher l'appareil et saturer le serpentin avec le Triple-D™. Attendre 5-10 minutes pour laisser réagir la solution. Reprendre les opérations normalement. Le condensat produit par le fonctionnement de l'appareil nettoiera le serpentin. Un rinçage n'est pas nécessaire lors de conditions normales. Filtres électroniques, filtres permanents, pales de ventilateurs, moteurs, grilles : Vaporiser le Triple-D™ sur la surface à être nettoyée. Selon le type et la quantité de saleté, allouer 1-5 minutes au Triple-D™ pour pénétrer. Essuyer et rincer à l'eau. Répéter si nécessaire pour des accumulations importantes. Ne pas laisser sécher Triple-D™ sur la surface. Essuyer les gouttelettes et rincer avec une éponge ou un linge humide.

AVERTISSEMENT : Contient du Silicate de Sodium et de l'Hydroxyde de Potassium. Porter des gants, des verres et des vêtements protecteurs pour appliquer des solutions de Triple-D™. **NE PAS BOIRE.** En cas de contact avec les yeux, laver immédiatement et abondamment avec de l'eau et consulter un professionnel de la santé. En cas de contact avec la peau, laver avec de l'eau jusqu'à ce que l'endroit ne soit plus huileux. Consulter la fiche de données de sécurité pour des informations supplémentaires sur la manipulation et l'entreposage. Ne pas incinérer ou remiser à une température supérieure à 120°F (49°C).

MADE IN USA

DiversiTech Corporation
6650 Sugarloaf Parkway, Duluth, GA 30097
678-542-3600 www.diversitech.com

800.995.2222 for Customer Service
800.255.3924 for Chemical Emergencies



DIVERSiTECH

PRODUCT NO.
TRIPLE-D-RTU-FC



Triple-D™

Nettoyant universel pour serpentins

Prêt à l'emploi – aucun mélange

*Dégraissant, détergent,
désodorisant*

Nettoyeur sans mousse

*Sans risque pour le métal et
les ailettes*

Odeur plaisante

RÉSERVÉ AUX
PROFESSIONNELS
TENIR HORS DE PORTÉE
DES ENFANTS

Voir les avertissements

supplémentaires sur le panneau latéral

NSF

Nonfood Compounds
Program Listed P1

Registration 144255



1 qt (US Liq) = 0.94 Litres

Nettoyeurs pour
serpentins